
 

Protokoll styrelsemöte Ardre Sockenförening 3 Mars - 9 Mars 2021 

Digitalt via mail, sms och telefon kontakt. 

 

Närvarande:  

Frank Gubert, Simon Hägg, Agneta Dahlberg, Jan-Peter Tingström, Jan-Olof Hasselborn, Lars 

Olsson. 

 

Särskilt inbjuden att yttra sig i ärendet:  

Ove Andersson 

 

 

Detta digitala styrelsemöte utfördes efter att vi fått önskemål från ”Bastugruppen” att 

utöka budgeten pga. större aggregat och önskan om att säkra upp hela fastigheten till 

35Ampere. 

 

Se sida 2 & 3 - bilagor till detta protokoll. Där Christer Björn sammanfattat läget. 

 

 

Några i styrelsen föreslog att man kan prova att köra aggregatet m.m. på befintliga 

25Ampere säkringarna innan beslut och beställning av större säkring sker. 

(Det hejdar inte att de kan bygga färdigt och sedan kan uppsäkring ske vid behov). 

 

Dock blev det slutliga beslutet ändå att vi kontaktar GEAB och ber om en offert för att 

säkrra upp till 35A.  

(enligt telefonuppgift till en kostnad av ca 10.000kr + 2500kr/år i ökad årsavgift). 

 

 

 

 

 

Ardre 2021-03-09 

 

 

_______________________  ______________________        

Frank Gubert ordf.  Simon Hägg sekr.   

 





 


